
 

 

Verslag Overleg ‘Veldhoven aan Tafel’ 
 

Datum: vrijdag 24 mei 2024 

Tijd: 09.30 – 11.30 uur 
Locatie: Gemeentehuis, Meiveld 1 te Veldhoven 

 

 

Genodigden 

• Consulent Wmo-Minima  

• Dorpsvereniging Oerle  
• GGzE De Boei  

• JOVO  
• Seniorenraad  
• Sondervick College – afwezig  

• Woondroom - afwezig  
• Vertegenwoordiging Jeugd- en pleegzorg  

• Vertegenwoordiging St. jeugdbelangen Oerle  
• Stichting Leergeld  
• Vertegenwoordiging Wmo – consumentenraad Taxbus – afwezig  

• Wethouders Sociaal Domein  
• Voorzitter   

• Ambtelijk Secretaris  

 

Agenda 

1. Opening   
 

Welkom en mededelingen.  

  
Er zijn enkele afmeldingen ontvangen.  
 

Welkom aan de beleidsadviseur Schulddienstverlening en Minimabeleid.  
Dit is een nieuwe collega en neemt de taak van ambtelijk secretaris van 

VaT over. De oud secretaris blijft betrokken. 
 

Er zijn 3 toehoorders.  
 

Vaststelling van de agenda door de voorzitter. 

 
Er zijn twee aanvullende te bespreken punten:  

- De agendacommissie (wordt besproken bij de rondvraag)  
- (De werkgroep) Armoede (wordt direct besproken)  

 

1.1 bespreekpunt De werkgroep armoede  
Seniorenraad: Na afronding van de werkgroep Living together wordt nu 

de werkgroep armoede opgestart.  
- Resultaten rekenkamer en cijfers in media worden aangehaald als 

aanleiding  

- Er wordt een enquête uitgezet  



 

 

- Aanbeveling 4 uit het onderzoeksrapport effectiviteit minimabeleid, 
met name het ontwikkelen van een folder, wordt benoemd als wens  

 
Consulent WMO-Minima: Er was voorheen een folder, nu niet meer. Deze 
wordt gemist. Daarnaast van belang om achter de voordeur te komen en 

wantrouwen weg te nemen.  
 

Seniorenraad: Wanneer kunnen wij de visie op armoede verwachten?  
Reactie Ambtelijk secretaris: Er komt een armoede agenda. In het najaar volgt 
de eerste berichtgeving richting Raad.    

 

2. Visie op Sociaal Domein 
 

Presentatie door Strategisch Adviseur. 

 
De visie op Sociaal Domein is in ontwikkeling. Dit wordt een kapstok voor 
toekomstig beleid en bepaalt de koers richting 2040. Deze visie moet 

toekomstbestendig zijn, betaalbaar en voldoen aan de vraag.  
Het uitgangspunt is het bestaande beleid, uitvoering, voorzieningen wat 

een goede basis vormt, wat meer / extra nodig is voor de toekomst 
wordt toegevoegd.   
 

Middels een interne vragenlijst is opgehaald wat we al hebben, wat 
knelpunten zijn en de successen. Vervolgens hebben er intern interviews 

plaatsgevonden om te inventariseren waar we naar toe willen en wat we 
daar voor nodig hebben. Niet alleen sociaal domein beleid is betrokken, 
ook de uitvoering, en aanpalende terreinen zoals integrale veiligheid, 

dienstverlening, economie, duurzaamheid, wonen. 
Hieruit volgt een concept dialoog document.  

 
De volgende stap is het voeren van gesprekken met stakeholders.  
Leden van VAT worden uitgenodigd hier aan deel te nemen.  

De volgende VAT leden tonen interesse in deelname:  
- Vertegenwoordiging St. jeugdbelangen Oerle 

- Consulent WMO-Minima  
- Seniorenraad  
- Stichting Leergeld  

 
Vragen en opmerkingen naar aanleiding van deze presentatie:  

Seniorenraad : De focus ligt op de groep die ondersteuning nodig heeft, het 
sociaal domein beslaat meer dan enkel hen, in hoeverre wordt de rest 
meegenomen?  

Reactie Strategisch Adviseur: deze groep wordt meegenomen, veel mensen 
vinden zelfstandig hun weg, maar ook zij worden gefaciliteerd in bijvoorbeeld 

sport en cultuur. We richten de gemeente zo in dat iedereen mee kan doen. 
 
Seniorenraad: De cijfers in het Sociaal Domein stijgen. We lijken reactief te 

werken. Kijk extern wat anderen al doen. Zet in op preventie. 
Reactie Strategisch Adviseur: we anticiperen op een groeiende hulpvraag in de 

toekomst en zetten in op de eigen regie, denk bijvoorbeeld aan de 
zorgakkoorden: IZA en GALA.  

 



 

 

Consulent WMO-Minima: Advies om in de uitvoering sociaal domein 
gesprekken van klantmanagers (werk en inkomen, schulddienstverlening) bij 

mensen thuis te voeren in plaats van in het gemeentehuis, geef mensen de 
keuze.   
  

vertegenwoordiging St. jeugdbelangen Oerle: advies om verenigingen te 
betrekken, deze kunnen een stakeholder zijn  

Reactie: Verenigingen zijn meegenomen in De visie op Veldhoven (de 
inwonersvisie). Die visie wordt ook meegenomen in de Visie op Sociaal 
Domein. Daarbij is ook de collega beleidsadviseur Sport geraadpleegd voor 

input.  
 

 

3. Visie op dienstverlening 
 

Stand van zaken door Adviseur Dienstverlening en Informatievoorziening. 
 

De visie op dienstverlening is 19 maart vastgesteld door de raad. O.a. mensen 
bereiken is hier onderdeel van.  

Een concept uitvoeringsprogramma is gemaakt. Dit is meerjarig en 
stapsgewijs vormgegeven. Het is overkoepelend en integraal.   
Een programmateam en programmaleider volgen.  

De eerste stap: De 2e belofte – ‘wij zijn toegankelijk’ en bereikbaarheid 
worden nu aangepakt.  

De basis moet goed op orde zijn.   
 
Reacties en vragen naar aanleiding van de toelichting op de stand van zaken:  

Seniorenraad: we zijn afhankelijk van soft skills, bouw vertrouwen op. Advies:  
gebruik KPI’s (key performance indicators)   

 
Vertegenwoordiging St. jeugdbelangen Oerle: Dienstverlening is afhankelijk 
van de afdeling, ervaringen zijn wisselend en verschillen per benaderde 

afdeling  
 

Consulent WMO-Minima & Stichting Leergeld: belang van mensen helpen moet 
centraal staan, liever een persoon onterecht teveel geholpen dan een 
hulpbehoevende te weinig  

 
Reactie Adviseur Dienstverlening: We streven naar uniformiteit, de 

dienstverlening moet voor eenieder en bij elke afdeling gelijk zijn  
De visie is vastgesteld voor 4 jaar – het proces is dynamisch 
Aanvulling Wethouder: er heeft een nul meting plaatsgevonden. Hierin is 

geconstateerd dat bepaalde zaken niet op orde waren. Dat is erkend en wordt 
aangepakt.  

 
Reactie VaT algemeen: De dienstverlening middels de Buiten beter app 
functioneert goed  

 
Het VaT wil graag op de hoogte gehouden worden van de voortgang van het 

uitvoeringsprogramma. Verzoek is dat de adviseur dienstverlening later in het 
traject nog eens terugkeert voor terugkoppeling.  

 



 

 

4. Verzonden stukken 
 

1. Concept verslag ‘Veldhoven aan Tafel’ 23 februari 2024  
➢ Notulen wordt besproken bij agendapunt 6 

2. Monitor Sociaal Domein  
➢ Agendapunt 5.1 

3. Jaaragenda 2024 

➢ Opnieuw verzonden i.v.m. updates. 
4. Antwoordbrief advies Internationals en Raadsinformatiebrief. 

➢ Toelichting door stellers van het stuk. 
 
Er wordt een presentatie gegeven door een afgevaardigde van de werkgroep 

Living (apart) together, Seniorenraad  
De presentatie is een reactie op de raadsinformatiebrief en de reactie van het 

college.  
Kern is dat VaT graag wordt betrokken bij het vervolg. Dit werd wel 
teruggezien in de raadsinformatiebrief maar niet in de reactie van het college.  

 
Reactie ambtelijk secretaris: Dit komt omdat het college in een constante 

dialoog is met VaT middels deze vergaderingen. De raad werd hierover 
geïnformeerd.   
 

Belang van de authentieke Veldhovenaar wordt aangehaald.  
Er zijn veel goede initiatieven, maar verbinding wordt gemist.   

Wie pakt hier de regie, is dit een rol voor de gemeente?  
 

Reactie Wethouder:  
Hoe kunnen we verbinden? Partijen zijn in gesprek. Conclusie: er komt een 
aanpak, dit wordt opgepakt door de wethouder – de ambitie om hier aan te 

werken is er, maar het is complex  
De gemeente heeft het rapport omarmd en dit wordt opgepakt. De 

vormgeving hiervan volgt nog  
 
De werkgroep dankt de wethouder voor deze stap.  

 
Wethouder: kanttekening / nuancering – de Visie op Veldhoven en de 

kadernota hebben elkaar gekruist. We hopen dat de visie wel nog onderdeel 
wordt van de begroting.  
Ben je bewust van het tempo van-  en de routing binnen de organisatie.  

 
Dorpsvereniging Oerle: In Oerle heeft een avond voor nieuwkomers 

plaatsgevonden om behoeften op te halen. 
Uitkomst hiervan is een appgroep ter informatievoorziening, voorbeeld van 
een lokaal initiatief.  

vertegenwoordiging St. jeugdbelangen Oerle: hier ligt ook een rol voor 
werkgevers van EKI’s (expats, kenniswerkers en internationals) in 

informatieverstrekking  
 
De werkgroep wil de wethouders bedanken dat het rapport serieus is opgepakt  

 
 

5. Succes WijkGGD Veldhoven-Waalre in documentaire ‘Verward’  



 

 

van Jessica Villerius. 
https://www.2doc.nl/documentaires/2024/04/verward/aflevering-

3.html 
➢ Toelichting Vertegenwoordiging Jeugd- en pleegzorg 

Terugblik op de pilot WijkGGD die destijds uitvoerig is besproken in het VaT 

 
Het verzoek wordt gedaan om een terugkoppeling met de WijkGGD te 

agenderen voor de volgende VaT vergadering en deze uit te nodigen.    
De agenda commissie neemt dit in overweging.  
 

5. Zaken vanuit het Sociaal Domein 
 

1. Monitor Sociaal Domein  
 

Toelichting door Wethouder:  
 
Toelichting inzake Jeugd:  

De zorgbehoefte neemt toe, dit is zowel landelijk als in Veldhoven het geval.  
- Beheersen van groei is de focus  

- Nasleep van corona is een factor  
 
Toelichting op cijfers inzake WMO  

- Vergrijzing is een belangrijke oorzaak van de stijging   
- Het aantal mantelzorgers groeit niet (naar ratio) mee met de 

vergrijzing en het aantal inwoners dat mantelzorg nodig heeft. 
Hierdoor moeten/willen inwoners sneller beroep doen op de Wmo. 

 

De wens om een dashboard wordt uitgesproken door VaT, voor meer inzicht.  
 

Vertegenwoordiging Jeugd- en pleegzorg: Zorgen om de cijfers worden 
uitgesproken  
Reactie wethouder: Demografie speelt hierin een rol. Het heeft de aandacht.  

Consulent WMO-Minima:  Hoe beheersen we deze groei?  
 

Stichting Leergeld: Het is de taak van de mensen zelf om ook regie & 
verantwoordelijkheid te nemen. Het is niet enkel aan instanties om met een 
oplossing te komen, de inwoner heeft zelf ook verplichtingen  

 

2. Geldfit Veldhoven en de regionale samenwerking  

Toelichting door Wethouder:   
Begeleiding naar werk loopt. Geldfit & de potjescheck zijn een succes, de tool 
is al 900 keer gebruikt.  

Op dinsdagen is er een inloop spreekuur.   
Dit is een succes gebleken en wordt onderdeel van de armoedeagenda  

 
Reactie toehoorder Bureau Sociale Raadslieden: De voorzieningen lagen er al 
deels maar heeft nieuwe vormgeving. De potjescheck is voor iedereen, 

stigmatiserende termen worden vermeden, bereikt een grotere groep.    
Levert ook resultaat voor de zelfredzame inwoner die dit zelfstandig vindt  

 
Vraag: Vertegenwoordiging Jeugd- en pleegzorg: is er groei zichtbaar?  
 

https://www.2doc.nl/documentaires/2024/04/verward/aflevering-3.html
https://www.2doc.nl/documentaires/2024/04/verward/aflevering-3.html


 

 

Reactie toehoorder Bureau Sociale Raadslieden:  
Ja, er zijn meer gesprekken met Bureau Sociale Raadslieden. Er komen ook 

complexere vragen binnen 
Er komen meer mensen binnen – maar er zijn nog altijd meer potentiële 
mensen met een hulpvraag die we nog niet bereikt hebben.  

 

6. Concept verslag ‘Veldhoven aan tafel’  
 

Het verslag is als bijlage toegevoegd.  

Akkoord bevonden.  
 

7. Rondvraag & Sluiting  
 

Aanvullend gesprekspunt: Taakstelling agendacommissie:  

Doel: onderwerpen tijdig inplannen voor voldoende tijd en diepgang van 
behandeling  

• Er worden minder onderwerpen geagendeerd voor meer diepgang  
• De commissie is zelf, namens VaT, verantwoordelijk voor de agenda 

• Leden kunnen agendapunten aandragen bij de commissie. De ambtelijk 
secretaris inventariseert agendapunten vanuit de gemeentelijke 
organisatie. De commissie stelt op basis van deze inbreng de agenda 

samen. 
 

Seniorenraad: verzoekt het regionaal zorgakkoord te agenderen. De 
agendacommissie zal dit in overweging nemen.  

 

Er worden daarnaast een artikel en boek over armoede van Tim ’S 
Jongers aangehaald. Seniorenraad – deelt het artikel via de e-mail met 

VaT.   
 
VaT leden: Enkele partijen worden gemist, bijvoorbeeld het Sondervick 

college, of andere scholen. Doen deze nog mee? Het is wel de wens dat 
zij deelnemen.  

De ambtelijk secretaris neemt contact op.  
Mogelijk is er ook een geïnteresseerde deelnemer vanuit de Voedselbank  

 

Er volgt bij het Sondervick een schoolplan. Daarvoor was men uitgenodigd om 
mee te denken.  

 
Consulent WMO-Minima: signaal van groei in depressiviteit wordt benoemd. 
Mensen missen groenvoorziening. Groen heeft directe impact op welzijn  

Reactie: Dit is ook onderdeel van visie op Veldhoven, dus dit heeft de 
aandacht   

 
Vertegenwoordiging St. jeugdbelangen Oerle: inzake stichting jeugdbelangen 
Oerle – De lokale blokhut wordt verduurzaamd, en toegankelijker gemaakt 

voor mensen met een beperking  
Men wordt uitgenodigd de locatie te bezoeken en bekijken.   

 
Dorpsvereniging Oerle: er is overleg met initiatieven lokaal. Een probleem is 
het gebrek aan vrijwilligers.  

 



 

 

 
Volgend overleg Veldhoven aan Tafel:  

Vrijdag 20 september 2024 van 09.30 uur tot 11.30 uur, locatie: 
gemeentehuis Veldhoven 

 

 
 


